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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

S. van den Brekel, voorzitter, Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Mark 
van den Hout(Pro Actief Goirle),  Deborah Eikelenboom (SP), Arno de Laat 
(SP), Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens (PvdA), Willem Couwenberg 
(lijst Couwenberg), Johan Swaans (VVD), Paul Schellekens (VVD), Corné de 
Rooij (CDA), Piet Poos (CDA), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Tim Appels 
(Lijst Riel-Goirle) 
Burgemeester Machteld Rijsdorp  
Wethouders: Theo van der Heijden, Marijo Immink, Guus van der Put en 
Harry van de Ven 
 

Afwezig (met kennisgeving) Marije de Groot 
 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op:  
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Brede-commissievergadering/2016/20-april/20:00 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 
 
2. Voorjaarsnota ter voorbereiding op de begroting 2017 

 
 
Lijst Riel Goirle Vindt de voorjaarsnota een heel goed resultaat in de overgang van cijfers naar letters.  

Onder algemene dekkingsmiddelen wordt de indruk gewekt dat we misschien nog 
doelmatiger kunnen werken. Denkt dat dit niet nodig is. Wellicht moeten we gaan praten 
over verhogen van de inkomsten, als middel om voorzieningen overeind te houden. 
Het is de laatste tijd wat stil over intergemeentelijke samenwerking. In 2017 moet hier 
meer duidelijkheid over komen. Gaan we in dit tempo verder of gaan we versnellen? 
De tekst over het zaaksysteem is onduidelijk. Gaat het om een andere manier van werken 
richting klant? Gaat het om een andere manier van werken? Wat wordt nu onder het 
zaaksysteem verstaan?  
Onder duurzaamheid staan mooie volzinnen, maar weinig concreets. Wil dat de tekst van 
deze paragraaf op hetzelfde niveau worden gekregen als de rest van de voorjaarsnota. 
Er is niet alleen sprake van een taalachterstand van mensen die nieuw binnenkomen. Er is 
ook laaggeletterdheid onder mensen die hier al langer wonen. Kan zich niet voorstellen dat 
de financiële situatie ertoe leidt dat er geen taalonderwijs wordt gegeven. 
Vraagt zich af waarom er bij de aanpak om tot een sluitende begroting te komen voor een 
andere aanpak wordt gekozen dan in het bestuursakkoord is beschreven. 
De opbrengst toeristenbelasting wordt mogelijk laag ingeschat. 

PAG In aanvulling op de voorjaarsnota wordt opgemerkt dat de Omgevingswet al is vastgesteld 
door de Eerste Kamer. Naar mening van Pro Actief moeten we geen milieubeleidsplan, maar 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Brede-commissievergadering/2016/20-april/20:00
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een milieuuitvoeringsplan hebben. De Omgevingsvisie zou de plek moeten zijn om het 
milieubeleid te regelen. 
Hoopt niet dat het college ervoor kiest om vergunningen legesvrij te maken voor 0 op de 
meter woningen. Vanaf 2018 is het namelijk voor alle woningen verplicht om 0 op de meter 
te realiseren. 

CDA Geeft complimenten voor de nieuwe opzet. 
Vraagt bij nieuwe dienstverlening hoe we dat gaan doen. Het lijkt wat vrijblijvend. De 
communicatie met de burger is onduidelijk.  
Vluchtelingenopvang staat pm in de begroting. Dat is wat kort door de bocht. Het gaat ons 
best wel wat geld kosten. Dit moet je begroten. Dit wil overigens niet zeggen dat het CDA 
hier tegen is. Ook voor de basisregistratie personen staat een stelpost van 0. Daar kan een 
beter bedrag voor worden opgenomen. 
Dat we drie nieuwe ambtenaren benoemen, geeft een behoorlijke extra last. Betwijfelt of 
dat op dit moment verstandig is. 
8 maart is de kadernota veiligheid vastgesteld. Volgens de misdaadatlas doen wij het niet 
al te goed als gemeente. Het CDA heeft zorgen over deze cijfers. De politie is weinig 
zichtbaar. De afgelopen tijd hebben we als gemeente veel extra uitgegeven aan veiligheid. 
We zien dat extra fte's bij de gemeente niet bijdragen aan de veiligheid. Hoe gaan we 
veiligheid minimaal op een gemiddeld niveau brengen? 

SP Geeft schouderklopje voor de opstellers van de voorjaarsnota. 
Bewoners waren betrokken bij het opstellen van het afwegingskader. Deze ideeën zijn niet 
openbaar gemaakt. Kan dat op papier worden meegenomen?  
College gaat voor een sluitende meerjarenbegroting. Het meerjarenperspectief blijkt altijd 
mee te vallen als het jaar aanbreekt. We moeten daarom vooral focussen op 2017. 
De voorjaarsnota is een ideeënboek.  
Wil meer weten over de ontwikkeling van de Oostplas. Welke ideeën leven er bij het 
college? 
In het openbaar groen zetten we in op meer biodiversiteit. Hoe gaan we dat doen? We gaan 
ook de beplanting versoberen? Komt dat wel goed? 
In het Sociaal Domein is de verwachting dat er meer klachten/bezwaren gaan komen. Wat 
is het verband met het resultaat gestuurde aanbesteden? 
Er gaat een fors bedrag uit het budget voor het Sociaal Domein naar 't Loket. Deze 
onttrekking van € 130.000,00 voelt niet goed. Toch hebben mensen kritiek op het beleid. 
Dit geld zou naar de kwetsbare inwoners moeten gaan. 
Er worden meer bijstandsgerechtigden verwacht. Kortgeleden waren we nog heel positief 
voor Goirle aan de Slag, wat ook budgettaire gevolgen had. 
Mist toegankelijkheid voor gehandicapten. Daar is recent een VN-verdrag over 
aangenomen. 
Voor € 30.000,00 wordt een voetgangersoversteek gerealiseerd over de Rillaersebaan. Is 
dit nodig? Er is al een oversteek voor fietsers. 
Worden mensen die een opslagruimte hebben op Tijvoort ook met BIZ belasting belast? 

VVD Geeft complimenten voor deze aanpak.  De bezuinigingsopgave wordt voor een groot deel 
opgelost door meer inkomsten. Ook de OZB. Ziet geen bezuinigingen die echt ten laste gaan 
van de burger. 
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Hulp aan vluchtelingen gaat geld kosten. Nog heel veel is onduidelijk. Kan zich dus 
voorstellen dat we met een pm post volstaan.  
Gestreefd wordt naar een sluitende meerjarenbegroting. Geeft complimenten aan het 
college voor het over de raadsperiode heenkijken. 
Vraagt om aandacht te hebben voor woningen voor ouderen. 
Goirle staat niet op mijnoverheid.  

PvdA Geeft ook complimenten voor de opzet van de voorjaarsnota. Gegroeid van veel cijfers naar 
letters. Een volgende voorjaarsnota met smileys en duimen omhoog en omlaag? 
De toestroom van vluchtelingen wordt gezien als een kans. Dat is heel positief 
geformuleerd, maar we moeten het niet mooier maken dan het is. We doen ons best, maar 
het zal best ook wel eens moeilijk worden. 
Bestaat de ondersteuning van energie coöperaties uit andere zaken dan geld? Worden de 
resultaten gemonitord? 
Geanticipeerd wordt op de besluitvorming over de doorgaande weg in Riel. Is benieuwd 
wanneer de voorstellen gaan komen. 
€ 130.000,00 uit het Sociaal Domein wordt gebruikt voor 't Loket. Dat moet een 
uitzondering blijven. 
De extra kosten van de Veiligheidsregio zijn niet opgenomen. 

Lijst Couwenberg Vindt de voorjaarsnota ook goed opgesteld. 
Maakt zich zorgen over de pm posten voor vluchtelingen. Is geen voorstander van OZB 
verhoging. 
We hebben niets met Hilvarenbeek en Oisterwijk. Van die samenwerking komt toch niets 
terecht. We zouden naar Tilburg moeten kijken. 
Hoe staat het met de terugkomst van de Bakertand bij Goirle? 

Toezeggingen: 
De burgemeester zegt toe de vraag over zaakgericht werken schriftelijk te beantwoorden. 
Zegt toe in de commissie Algemene Zaken terug te komen op de benchmark Berenschot naar de personele 
formatie. 
Zegt toe raadsinformatie te verstrekken over de uitkomsten van de inwoners enquête over bezuinigingen. 
Tegelijk met het vervolg op de antwoorden van de schriftelijke vragen van Lijst Riel Goirle over de misdaadatlas 
komen we in de commissie Algemene Zaken uitgebreid terug op de cijfers rondom veiligheid. 
Wethouder Immink belooft schriftelijk terug te komen op de vraag naar het VN verdrag over toegankelijkheid 
voor gehandicapten. 
 
 Advies van de commissie: het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
3. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouder 
Er zijn geen inlichtingen. 
 
4. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer De Laat is benaderd door iemand van het B-team. Bij De Kameleon is niets voorzien voor gierzwaluwen. 
Kan de wethouder nagaan hoe dit geregeld is? 
Wethouder Van der Put zegt toe dit op te zoeken.  
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5. Rondvraag 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  25 mei 
2016 
 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst brede commissie d.d. 20 april 2016 
 

Nr Wat Wie Uiterste  afdoe
-ningsdatum 

Wijze afdoening 

1 Schriftelijk verduidelijken wat nu onder het zaaksysteem wordt 
verstaan.  
 

Burgemeester  Hierover volgt raadsinformatie 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2016/25-mei/21:00/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-
Raadsinformatie-Zaakgericht-Werken.pdf 

2 In de commissie Algemene Zaken terugkomen op de benchmark 
Berenschot naar de personele formatie. 
 

Burgemeester  Hierover is d.d. 28 april raadsinformatie ontvangen 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2016/25-mei/20:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-03-
raadsinformatie-benchmark-gemeentelijke-organisatie-2016.pdf 

3 Raadsinformatie verstrekken over de uitkomsten van de inwoners 
enquête over bezuinigingen. 
 

Burgemeester  Hierover volgt raadsinformatie 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/10-
mei/19:00/Voorjaarsnota-ter-voorbereiding-op-de-begroting-2017/06-
Raadsinformatie-burgerenquete-bezuinigingen.pdf 

4 Tegelijk met het vervolg op de antwoorden van de schriftelijke 
vragen van Lijst Riel Goirle over de misdaadatlas kunnen in de 
commissie Algemene Zaken de cijfers zo nodig worden toegelicht. 
 

Burgemeester  Hierover is d.d. 28 april raadsinformatie ontvangen:  
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2016/10-
mei/20:05/Schriftelijke-vragen-artikel-40-van-het-reglement-van-orde/G-
Aanvulling-beantwoording-raadsvragen-LRG-Misdaadatlas.pdf 

5 Schriftelijk terugkomen op de vraag naar het VN verdrag over 
toegankelijkheid voor gehandicapten. 
 

Wethouder 
Immink 

 Onlangs hebben de Tweede en Eerste Kamer besloten tot ratificatie van 
het uit 2007 daterende VN-verdrag voor de rechten van mensen met een 
beperking. Het verdrag sluit goed aan bij de nieuwe taken van gemeenten, 
zoals jeugdhulp, participatie en de Wmo 2015 en een beweging die ook in 
Goirle al in gang is gezet: de samenleving aanpassen zodat ook burgers met 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/21:00/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-Raadsinformatie-Zaakgericht-Werken.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/21:00/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-Raadsinformatie-Zaakgericht-Werken.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/21:00/Stukken-ter-kennisname/TKN-04-Raadsinformatie-Zaakgericht-Werken.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/20:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-03-raadsinformatie-benchmark-gemeentelijke-organisatie-2016.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/20:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-03-raadsinformatie-benchmark-gemeentelijke-organisatie-2016.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/25-mei/20:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-03-raadsinformatie-benchmark-gemeentelijke-organisatie-2016.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/10-mei/19:00/Voorjaarsnota-ter-voorbereiding-op-de-begroting-2017/06-Raadsinformatie-burgerenquete-bezuinigingen.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/10-mei/19:00/Voorjaarsnota-ter-voorbereiding-op-de-begroting-2017/06-Raadsinformatie-burgerenquete-bezuinigingen.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/10-mei/19:00/Voorjaarsnota-ter-voorbereiding-op-de-begroting-2017/06-Raadsinformatie-burgerenquete-bezuinigingen.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2016/10-mei/20:05/Schriftelijke-vragen-artikel-40-van-het-reglement-van-orde/G-Aanvulling-beantwoording-raadsvragen-LRG-Misdaadatlas.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2016/10-mei/20:05/Schriftelijke-vragen-artikel-40-van-het-reglement-van-orde/G-Aanvulling-beantwoording-raadsvragen-LRG-Misdaadatlas.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2016/10-mei/20:05/Schriftelijke-vragen-artikel-40-van-het-reglement-van-orde/G-Aanvulling-beantwoording-raadsvragen-LRG-Misdaadatlas.pdf
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fysieke, mentale of sociale beperkingen mee kunnen doen en kunnen blijven 
doen. 
 
Concrete gevolgen van de ratificatie voor gemeenten zijn: 

- Er komt een AMvB waarmee eisen gesteld worden aan de 
toegankelijkheid van gebouwen en voorzieningen. Verder wordt 
gestreefd naar 100% toegankelijkheid van stemlokalen. 

- Aan gemeenten wordt gevraagd periodiek integrale plannen vast te 
stellen (zoals bepaald in de Wmo 2015 en de Jeugdwet), waarin 
zij beschrijven hoe ze op basis van de lokale kenmerken willen 
werken aan de implementatie van het VN-verdrag. In Goirle zal dit 
periodieke plan zijn het nieuwe beleidsplan Back to Basics. 

- Door de Tweede Kamer is een motie aangenomen over bouwplannen 
van gemeenten. De Vrijwillige adviescommissies voor de 
woningbouw - voor zover aanwezig - moeten als aandachtpunt 
meenemen of een bouwplan voldoet aan fysieke toegankelijkheid 
voor mensen met een beperking.    

 
6 Komt schriftelijk terug op de vraag of er iets voor gierzwaluwen is 

geregeld bij de nieuwbouw Kameleon. 
Wethouder Van 
de Put 

 Er is contact geweest met degenen die betrokken zijn geweest bij  de 
voorbereiding van de vervangende nieuwbouw van b.s. Kameleon. 
Inmiddels is duidelijk dat er m.b.t. gierzwaluw(kasten) in de voorbereiding 
van dit traject op géén moment iets is geregeld en/of toegezegd. Het is 
technisch mogelijk een zodanig voorziening alsnog te realiseren. De kosten 
hiervan zijn die gering van omvang.  
Inmiddels is in overleg met betrokken partijen besloten deze voorziening 
toch aan te brengen. De kosten hiervan worden gedekt uit de 
begrotingspost  'biodiversiteit'. 
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